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    Jaarverslag over 2023.

Ook dit jaar weer een kort verslag van de ac viteiten over 2023.

Er zijn weinig ac viteiten geweest omdat er weinig vrijwilligers zijn die zich 
ac ef willen inze en voor de afdeling.

Allereerst een overzicht van het bestuur.

Hendrik Knol: voorzi er.

Ac viteiten: algemeen.

Theo Kip      : Penningmeester.

Willy Koster: Secretaris.

Ac viteiten: Algemeen.

De ac viteiten werden het afgelopen jaar georganiseerd door het bestuur en 
enkele ac eve leden, bij deze dank hiervoor.

De ledenadministra e werd verzorgd door Jan Arendsen zoals al vele jaren na 
volle tevredenheid. 

Te beginnen op 01-01-2023 waren er 169 leden en we zijn op 31-12-2023 
geëindigd op 156 leden, dus een teruggang van 13 leden. Deze trend is 
landelijk. Het posi eve is dat zich er 10 nieuwe leden zich hebben aangemeld 
anders was het terug loop nog groter geweest.

De website en nieuwsbrief deze wordt verzorgd door Carla Hofstra.

Er zijn dit jaar 11 nieuwsbrieven verstuurd en 2 vergeet me nietjes.



Het bezoekersaantal op de website is teruggelopen zins 2022 (2039) naar vorig 
jaar (1591). Hierbij kan worden geconcludeerd als men weinig ac viteiten 
ontplooit er ook minder naar de website wordt gekeken 

Facebook

De jaarvergadering van 28 maart 2023 werd zeer slecht bijgewoond.

Ook het aantal jubilarissen gaven geen gehoor op de uitnodiging om gehuldigd 
te worden.

Ook werd er een lezing georganiseerd samen met de Noabers (Hengelo, 
Oldenzaal. Almelo en Enschede – Losser)  

Deze lezing werd gehouden op 1 april bij Frans op de bult in Deurningen.

Deze lezing werd verzorgd door Mar jn Albrecht en ging over het voedsel bos.

Deze lezing werd goed bezocht en was inhoudelijk interessant. 

Hierna volgde er een vervolg bezoek aan een voedselbos.

Plantenmarkt op 20 mei, hiervoor hadden zich diverse planten hobby kwekers 
voor opgegeven maar er vervolge ook diverse afzeggingen waardoor er nog 
enkele hobbykwekers overbleven om hun planten te verkopen.

Al met al werd het toch nog een geslaagde ochtend. Hiervoor dank aan de 
deelnemers.

Bezoek aan landgoed zonnebeek 

Met ongeveer 40 deelnemers hebben we bezoek gebracht aan de landschap 
tuin omheinde tuin en bezoek aan een klein gedeelte van het Huis.

Hierbij werd van elk onderdeel een uitleg gegeven over het ontstaan en hoe het
in die jd ging. Dit alles ging gepaard met een gezellig kopje koffie en of thee 
met koek halve wege.

De jaarlijkse busreis was dit jaar op 8 Julie.

Deze reis ging naar het zuidoosten van Drenthe.

Hier werden drie tuinen bezocht en een kwekerij het enige nadeel was dat het 
die dag ontze end heet was en dat menig een wel aan het einde van zijn al jd 
was maar gelukkig hadden we aan het eind van deze dag en ter afslui ng nog 
een heerlijk diner in Enschede. De conclusie was eenstemmig een geslaagde 
dag met dank aan de organisatoren Wim en Joke van Lier.



Als laatste hebben we nog een extra leden vergadering belegd eind november 

Over hoe het verder moet met de afdeling.

Deze vergadering werd wederom slecht bezocht.

We hebben de aanwezige leden drie mogelijkheden hoe verder met de afdeling
voorgelegd als eerste opheffing afdeling, samengaan met een andere afdeling, 
of alleen nog spontane ac viteiten.

We hebben de laatste twee mogelijkheid gekozen dat we alleen iets 
organiseren of samen met een andere afdeling.

Willy Koster

Secretaris afdeling Groei en Bloei Enschede - Losser


